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 Protokół nr 140/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 grudnia 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu – Marcin Buliński /lista obecności stanowi załącznik 
nr 1/.  
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 138/2013. 

 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,                 
W. Jabłoński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia czwartego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej położonej w Czachówkach, stanowiącej własność Powiatu 
Nowomiejskiego,  ustalenia ceny wywoławczej,  wadium,  zastosowania bonifikaty oraz 
powołania komisji przetargowej. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że rozstrzygnięcie przetargu planuje się na dzień 24.02.2014r. 
Cena wywoławcza pozostała bez zmian tj. w wysokości 1 940.000,00 zł. W skład komisji 
przetargowej wchodzą:  
Przewodniczący komisji przetargowej – Krzysztof Grześkiewicz 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Jolanta Domżalska  
Członek komisji przetargowej – Andrzej Samsel 
Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński  
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustanowienia hipoteki kaucyjnej na nieruchomości będącej własnością powiatu 
nowomiejskiego. 
/na posiedzenie wszedł pan Jan Karwowski – dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym 
Mieście Lubawskim/ 
 
Pan Karwowski poinformował, że Szpital Powiatowy w dniu 20.12.2013r. podpisuje umowę 
na dofinansowanie projektu pn. „Tworzenie i rozbudowa narzędzi i systemów 
informatycznych prowadzących do osiągania sprawnej organizacji wewnętrznej oraz sprawnej 
obsługi pacjentów etap II”. W związku z powyższym pan Karwowski zwrócił się z wnioskiem 
o zabezpieczenie powyższej umowy w postaci hipoteki kaucyjnej. Wartość projektu wyniesie 
915 535 zł, kwota dofinansowania 778 204,75 zł, wkład własny 137 330,25 zł /wartość 
ustanowionej hipoteki kaucyjnej wyniesie 933 845,70 zł - tj. 120 % kwoty dofinansowania, w 



 

 
 

2

projekcie uchwały podano błędną kwotę 933 845,10 zł/. Wyjaśnił, że w ramach projektu 
zostanie zakupiony sprzęt m.in. : drukarki pasków nadgarstkowych dla pacjentów, czytniki 
kodów kreskowych oraz odpowiedni system informatyczny. Ponadto dodał, że od sierpnia 
2014r. planuje się również uruchomić specjalne oprogramowanie, dzięki któremu pacjent 
będzie mógł za pomocą internetu sprawdzić swoją historię choroby. Nadmienił, że 
uruchomienie w/w systemu wiąże się również z zakupem odpowiedniego sprzętu w ramach 
projektu. Pan Karwowski poinformował, że zostanie również zakupiony moduł do 
drukowania recept, robot do wypalania płyt do pracowni RTG, komputery z systemem 
operacyjnym, drukarki, skanery, ksero oraz oprogramowanie do laboratorium. 
Pan Wicestarosta zwrócił uwagę, że nie ma w projekcie uchwały zapisu dotyczącego na jaki 
okres ustanawia się hipotekę. W związku z powyższym dopisano w projekcie uchwały punkt, 
który otrzymał brzmienie: „ Hipotekę kaucyjną, o której mowa w § 1 ustanawia się na okres 
realizacji i trwałości projektu.” 
Pani Haska poinformowała, że zgodnie z sugestią notariusza należałoby również zmienić 
nazwę hipoteki, ponieważ nie obowiązuje już termin hipoteka kaucyjna, obowiązujący termin 
to hipoteka umowna. 
 
Zarząd po dokonaniu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński,       
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Wniosek pana J. Karwowskiego stanowi załącznik nr 3. 
 
/pan J. Karwowski opuścił posiedzenie/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wykonania zadań publicznych, związanych z realizacją w 2014 r. zadań powiatu 
przez organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 
 
Pani Haska poinformowała, że wnioski na realizację zadań będzie można składać do dnia 
27.01.2014r., natomiast rozstrzygnięcie konkursów planuje się na 29.01.2014r.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zasad zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia 
majątku trwałego SPZOZ w Nowym Nieście Lubawskim. 
 
Pani Haska wyjaśniła, że w związku z przekształceniem SP ZOZ- u w spółkę należy uchylić 
uchwałę Rady Powiatu w sprawie zasad zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku 
trwałego SPZOZ w Nowym Nieście Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmian w WPF na 2013r. 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF na 2013r. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 
dodatków uzupełniających szkół ponadgimnazjalnych i placówek oświatowych za rok 
2013. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - inspektor oraz pan Andrzej Korecki – 
naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Sprawozdanie z dodatków uzupełniających stanowi załącznik nr 4 i 5. 
 
Pan Korecki poinformował, że przed posiedzeniem Zarządu wpłynęły opinie związków 
zawodowych.  
W związku powyższym rozszerzono porządek posiedzenia o punkt w sprawie zapoznania się 
z opiniami związków zawodowych dotyczących projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w 
Nowym Mieście Lubawskim, 
- wyłączenia i zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół im. 
C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na rozszerzenie porządku posiedzenia. Za głosowali:       
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
Pan Korecki poinformował, że ZNP pozytywnie zaopiniowało powyższe uchwały, natomiast 
NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” opiniuje w/w uchwały negatywnie.  
Pan Wicestarosta poinformował, że odbyły się dwa spotkania ze związkami zawodowymi w 
sprawie powyższych uchwał tj. 20.11.2013r. oraz 16.12.2013r. Dodał, że przedstawiony został 
przez dyrektorów szkół wstępny arkusz organizacyjny roku szkolnego 2014/2015, w którym 
zaplanowani zostali nauczyciele ZS im. C. K. Norwida. 
W związku powyższym Zarząd Powiatu podtrzymał swoje stanowisko i skierował powyższe 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowiska do dalszego opiniowania przez NSZZ 
„SOLIDARNOŚĆ”. Zarząd uzasadnia swoją decyzję tym, iż Zespół Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku wyposażony jest w nowoczesne pomoce dydaktyczne co wpłynie pozytywnie na 
jakość i efektywność edukacji. Ponadto docelowo ma to być jedna szkoła kształcąca 
zawodowo w powiecie nowomiejskim. 
 
Opinie ZNP stanowią załączniki nr 6 i 7. 
Opinie NSZZ „Solidarność” stanowią załączniki 8 i 9. 
 
/pani B. Orłowska oraz pan A. Korecki opuścili posiedzenie Zarządu/ 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Iławskiego 
Przedsiębiorstwa Budowlanego „IPB” w sprawie usunięcia usterek w budynku szkoły w 
Kurz ętniku. 
 
Pismo z IPB stanowi załącznik nr 10. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 
 
 
                                                                                                                Członek Zarządu 
                                                                                                                  Marcin Buliński 
                                                                                                 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                                        


